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«Η δύναμη της θέλησης» 

Η αλήθεια είναι ότι η δύναμη της θέλησης είναι πιο δυνατή, 

ανώτερη από τα ανθρώπινα όρια. Όμως η χθεσινή ταινία που 

παρακολουθήσαμε μας έκανε να εμβαθύνουμε περισσότερο το 

παραπάνω μήνυμα.  

Ο πρωταγωνιστής της ταινίας, ο οποίος ήρθε και μας μίλησε και 

μας έκανε να καταλάβουμε ότι δεν πρέπει ποτέ να το βάζουμε κάτω. Από 

μικρός έμαθε να ζει έτσι με τη δικιά του δυσκολία και να αντιμετωπίζει 

ανθρώπους αρτιμελείς, δηλαδή ανθρώπους που δεν έχουν καμιά 

δυσκολία. Ο άνθρωπος αυτός μάλιστα ήταν ο πρώτος Έλληνας αθλητής 

με αναπηρία που τερμάτισε στο Τρίαθλο «Ironman», ένα απαιτητικότατο 

άθλημα. Η ταινία αυτή μας δίδαξε την επιμονή, την ελπίδα και την 

αισιοδοξία που πρέπει να δείχνουμε στις δυσκολίες της ζωής, γιατί 

σίγουρα θα είναι αρκετές. Αυτό το καταλαβαίνουμε από τον 

πρωταγωνιστή της ταινίας, τον κύριο Γιάννη Χατζήμπεη, που όσες 

δυσκολίες και να του έφερε η ζωή, αυτός δεν τα παράτησε ποτέ. 

Μάλιστα ενθάρρυνε τους ανθρώπους γύρω του να κάνουν το ίδιο. Ακόμα 

και τα παιδιά του τα δίδαξε από μικρά την αξία του αθλητισμού. Σίγουρα 

όμως θα πήραν και το παράδειγμα του πατέρα τους να μην τα παρατάνε 

ποτέ. 

Τα διδακτικά στοιχεία και μηνύματα της ταινίας είναι άπειρα. 

Όμως μπορούμε να αναφέρουμε μερικά από αυτά. Ένα μήνυμα, για 

παράδειγμα, που πρέπει όλοι οι άνθρωποι να πάρουμε, είναι ότι η δύναμη 

της θέλησης μπορεί να ξεπεράσει τα όρια του καθενός μας. Πρέπει όλοι 

μας να γνωρίσουμε τα προσωπικά μας όρια. Όλοι μας αν αγωνιζόμαστε 

μπορούμε να πετύχουμε τους στόχους μας. Μπορεί οι δυσκολίες πολλές 

φορές να μας δυσκολέψουν, όμως η κάθε δυσκολία έρχεται για να μας 

δοκιμάσει. 

Ας προσπαθήσουμε να ξεπεράσουμε τα πάντα και τα όριά μας. 

Όμως κι εμείς πρέπει να ενθαρρύνουμε τα άτομα με ειδικές ανάγκες και 

να τα βοηθάμε. 


